

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD
(Diperbadankan di Malaysia)

PENYATA KEWANGAN

31 DISEMBER 2022

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD
(Diperbadankan di Malaysia)

Perkara	Mukasurat
LAPORAN JURUAUDIT	1 - 4
LAPORAN BERKANUN LEMBAGA	5 - 6
PENYATA KEDUDUKAN KEWANGAN	7 - 9
AKAUN PEMBAHAGIAN KEUNTUNGAN	10 - 11
AKAUN PERDAGANGAN	12 - 24
PENYATA ALIRAN TUNAI	25 - 27
NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN	28 - 61

No. Pendaftaran : 1382

**LAPORAN JURUAUDIT BEBAS KE ATAS
PENYATA KEWANGAN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**

Laporan ke atas Penyata Kewangan

Pendapat

Kami telah mengaudit penyata kewangan KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD, merangkumi penyata kedudukan kewangan Kumpulan dan Koperasi pada 31 Disember 2022 termasuk penyata untung rugi, penyata pembahagian keuntungan dan penyata aliran tunai untuk tahun kewangan berakhir pada tarikh tersebut, dan juga ringkasan polisi kewangan yang berkaitan di samping lain-lain nota penerangan dibentangkan di mukasurat 9 hingga 61.

Pada pendapat kami, penyata kewangan telah disediakan mengikut peruntukan-peruntukan Akta Koperasi 1993 dan Piawaian Laporan Entiti Persendirian yang diluluskan di Malaysia untuk memberi gambaran yang benar dan saksama mengenai kedudukan kewangan Kumpulan dan Koperasi pada 31 Disember 2022 dan hasil operasi dan aliran tunai untuk tahun kewangan berakhir pada tarikh tersebut.

Asas Kepada Pendapat

Kami telah melaksanakan audit tersebut mengikut piawaian pengauditan yang diluluskan di Malaysia dan Piawaian Pengauditan Antarabangsa. Tanggungjawab kami dibawah piawaian tersebut dihuraikan lebih lanjut dalam tanggungjawab juruaudit. Kami percaya bahawa bukti audit yang kami perolehi adalah mencukupi dan bersesuaian untuk memberikan asas yang munasabah untuk pendapat kami.

Tanggungjawab Bebas dan Lain-lain Etika

Kami adalah bebas daripada Koperasi menurut Etika Profesional, Tingkah laku dan Amalan (By-Laws) oleh Institut Perakaunan Malaysia ("By-Laws") dan Lembaga Piawaian Etika Antarabangsa untuk Kod Etika Akauntan untuk Akauntan Bertauliah (International Ethics Standards Board for Accountants Code of Ethics for Professional Accountants ("IESBA Code")) dan kami mematuhi tuntutan etika menurut Etika Profesional dan Kod IESBA.

Maklumat Selain Daripada Penyata Kewangan dan Laporan Juruaudit mengenainya

Para ahli lembaga Kumpulan dan Koperasi bertanggungjawab ke atas maklumat-maklumat lain. Maklumat lain termasuklah Laporan Berkanun Lembaga Koperasi tetapi tidak termasuk penyata kewangan Kumpulan dan Koperasi dan pendapat juruaudit.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

Pendapat kami ke atas penyata kewangan Kumpulan dan Koperasi tidak termasuk Laporan Berkanun Lembaga Koperasi dan kami tidak bertujuan menyatakan sebarang bentuk jaminan kesimpulan mengenainya.

Dalam melaksanakan audit penyata kewangan Kumpulan dan Koperasi, tanggungjawab kami ialah membaca Laporan Berkanun Lembaga dan menimbang sama ada Laporan Berkanun Lembaga tidak konsisten dengan penyata kewangan Kumpulan dan Koperasi ataupun pengetahuan kami semasa audit ataupun terdapat kesilapan padanya.

Berdasarkan kerja-kerja yang dilakukan, kami menyimpulkan bahawa tiada laporan hendak dibuat mengenai perkara ini.

Tanggungjawab Ahli Lembaga Koperasi ke atas Penyata Kewangan

Penyediaan dan pembentangan saksama penyata kewangan tersebut adalah tanggungjawab Lembaga Koperasi selaras Akta Koperasi 1993 dan Piawaian Pelaporan Entiti Persendirian di Malaysia. Tanggungjawab ini termasuk: merangka, melaksana dan memastikan kawalan dalaman yang bersesuaian dalam penyediaan dan pembentangan penyata kewangan yang saksama yang bebas daripada salah nyata yang ketara, sama ada disebabkan oleh penipuan atau kesilapan; memilih dan mengguna pakai dasar perakaunan yang bersesuaian; dan dalam keadaan tertentu membuat anggaran perakaunan yang munasabah.

Dalam menyediakan penyata kewangan Koperasi, para ahli Lembaga Koperasi bertanggungjawab menilai keupayaan Koperasi dalam meneruskan sebagai usaha berterusan, mendedahkan jika perlu, perkara-perkara yang berkaitan dengan usaha berterusan dan menggunakan kaedah berterusan di dalam perakaunan kecuali para pengarah berniat untuk membubarkan Koperasi atau memberhentikan operasi atau tiada alternatif realistik melainkan berbuat demikian.

Tanggungjawab Juruaudit

Objektif kami adalah bagi mendapatkan pertimbangan yang sewajarnya sama ada penyata kewangan Koperasi secara keseluruhannya bebas daripada risiko salah nyata sama ada disebabkan oleh penipuan atau kesilapan dan membentangkan laporan juruaudit termasuk pendapat kami. Pertimbangan yang munasabah adalah pertimbangan yang tertinggi, namun bukanlah satu jaminan yang menyatakan pelaksanaan audit yang dijalankan mengikut piawaian pengauditan di Malaysia dan Piawaian Pengauditan Antarabangsa akan sentiasa mengesan salah nyata apabila ianya berlaku. Salah nyata boleh terhasil daripada penipuan atau kesilapan dan dianggap berisiko dan jika secara berseorangan atau berkumpulan, mereka boleh dianggap mempengaruhi keputusan yang diambil oleh pengguna ke atas asas penyata kewangan.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

Dalam sebahagian kerja-kerja audit yang mengikut piawaian yang diluluskan dalam pengauditan di Malaysia dan Piawaian Pengauditan Antarabangsa, kami juga mengambil kira pendapat professional dan menjaga kecurigaan yang berpatutan ketika audit. Kami juga:

- Mengenal pasti dan menilai risiko salah nyata penyata kewangan Koperasi sama ada disebabkan oleh penipuan atau kesilapan, merangka dan menjalankan prosedur audit berkaitan risiko tersebut dan memperolehi bukti audit yang mencukupi dan bersesuaian untuk menyatakan asas kepada pendapat kami. Risiko untuk tidak mengenalpasti salah nyata daripada penipuan adalah lebih besar daripada risiko salah nyata daripada kesilapan, yang mana penipuan mungkin melibatkan pakatan, pemalsuan, kelalaian yang disengajakan, salah gambaran atau melanggar kawalan dalaman.
- Memperolehi kefahaman berkaitan kawalan dalaman yang bersesuaian untuk Koperasi dalam penyediaan dan pembentangan penyata kewangan yang saksama bagi tujuan merangka prosedur audit yang bersesuaian dengan keadaan, tetapi bukan bertujuan untuk menyatakan pendapat mengenai keberkesanan kawalan dalaman pihak Koperasi.
- Menilai kesesuaian dasar perakaunan yang diguna pakai dan kewajaran anggaran perakaunan yang dibuat oleh para pengarah disamping menilai pembentangan penyata kewangan secara keseluruhan.
- Membuat kesimpulan berkaitan kesesuaian asas berterusan pengarah dalam perakaunan dan berdasarkan bukti audit yang diperolehi sama ada wujudnya keraguan berkaitan dengan kejadian dan keadaan yang menjurus kepada keraguan Koperasi dalam kebolehan berterusan. Jika kami menyimpulkan bahawa tiada keraguan wujud, kami hendaklah mengambil perhatian di dalam laporan juruaudit berkaitan kandungan di dalam penyata kewangan Koperasi, atau pun mengubah pendapat jika kandungan tidak bersesuaian. Kesimpulan kami adalah berdasarkan kepada bukti audit yang diperolehi sehingga tarikh laporan juruaudit. Walaubagaimanapun, kejadian atau keadaan pada masa hadapan mungkin menyebabkan Koperasi berhenti daripada meneruskan sebagai usaha berterusan.
- Menilai persembahan keseluruhan, struktur dan kandungan penyata kewangan Koperasi termasuk persembahan sama ada penyata kewangan mewakili transaksi dasar ataupun keadaan ingin mencapai persembahan yang munasabah.

Kami telah berkomunikasi dengan ahli lembaga Koperasi berkaitan dengan lain-lain perkara, skop yang dirancang dan waktu pengauditan dan penemuan penting termasuk apa-apa kekurangan dalam kawalan dalaman yang ditemui ketika pengauditan.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

Laporan ke atas Lain-lain Kehendak Undang-undang dan Peraturan

Berdasarkan kehendak Akta Koperasi 1993 di Malaysia, kami juga melaporkan bahawa pada pendapat kami:

- a) rekod-rekod perakaunan telah disimpan dengan wajar menurut peruntukan Akta tersebut.
- b) resit, perbelanjaan dan pelaburan dan perolehan dan pelupusan aset oleh Koperasi bagi tahun berakhir 31 Disember 2022 telah disediakan menurut kehendak Akta, Peraturan Koperasi 1995 di Malaysia dan peraturan-peraturan dan Undang-undang Kecil Koperasi.
- c) aset dan liabiliti, dalam kesemua aspek material, telah dinyatakan menurut kehendak polisi perakaunan.

Lain-lain Perkara

Laporan ini telah disediakan semata-mata untuk ahli-ahli Koperasi, iaitu sebuah badan, yang tertakluk kepada Seksyen 63, Akta Koperasi 1993 di Malaysia dan bukan untuk lain-lain tujuan. Kami tidak akan bertanggungjawab kepada sesiapa selain daripada ahli-ahli Koperasi berkenaan segala kandungan laporan ini.

KHAIRUDDIN HASYUDEEN & RAZI

AF1161

Akauntan Bertauliah (M)

Tengku Shahrizanny bin Tengku Abdullah

No. Juruaudit: SKM (B) 0184

Rakan Kongsi Firma

Kota Bharu

Tarikh:

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

**LAPORAN BERKANUN LEMBAGA MENGIKUT
AKTA KOPERASI 1993 SEKSYEN 59(1), (C) DAN 59(3)**

Kami bagi pihak Lembaga Koperasi dengan sukacitanya membentangkan Laporan Berkanun dan Penyata Kewangan untuk tahun berakhir 31 Disember 2022.

Sesuai dengan kehendak Akta Koperasi 1993 dan peraturan-peraturan di bawahnya, kami bagi pihak Lembaga melaporkan bahawa:-

- a) Pada pendapat Lembaga Koperasi, hasil Koperasi bagi tahun berakhir 31 Disember 2022 tidak dipengaruhi oleh perkara yang luar biasa mengikut takrif Seksyen 59 (4).
 - b) Tiada hal-hal berbangkit menjadikan cara menilai aset dan liabiliti koperasi luarjangka yang digunakan sekarang mengelirukan atau tidak sesuai.
 - c) Dalam jangka masa yang diliputi oleh Akaun Perdagangan tiada liabiliti luar jangka yang ditanggung oleh Koperasi yang belum diselesaikan.
 - d) Lembaga Koperasi juga berpendapat bahawa jumlah aset dan liabiliti semasa yang ditunjukkan di dalam Penyata Kedudukan Kewangan adalah munasabah.
 - e) Pihak Koperasi bercadang memperuntukkan dividen atas modal syer anggota berjumlah RM150,000.
 - f) Pihak Koperasi bercadang memperuntukkan dividen 4% atas modal yuran anggota berjumlah RM2,000,000.
 - g) Pihak Koperasi bercadang untuk memperuntukkan Honorarium sebanyak RM50,000 kepada anggota Lembaga bagi tahun berakhir 31 Disember 2022.
 - h) Pihak Koperasi bercadang untuk memperuntukkan sebanyak RM50,000 kepada Tabung Khairat Hutang, RM100,000 kepada Tabung Kebajikan Anggota dan RM165,611 kepada Tabung Persaraan Pekerja bagi tahun berakhir 31 Disember 2022.
 - i) Pihak Koperasi bercadang untuk memperuntukkan sebanyak RM50,000 dan RM5,000 masing-masing kepada Kumpulan Wang Menebus Syer dan Kumpulan Wang Menebus Syer Bonus. Manakala RM100,000 diperuntukkan kepada Kumpulan Wang Biasiswa/Dermasiswa bagi tahun berakhir 31 Disember 2022.
 - j) Pihak Koperasi bercadang untuk memperuntukkan sebanyak RM196,376 kepada Kumpulan Wang Rizab Bangunan bagi tahun berakhir 31 Disember 2022.
-

No. Pendaftaran : 1382

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

**LAPORAN BERKANUN LEMBAGA MENGIKUT
AKTA KOPERASI 1993 SEKSYEN 59(1), (C) DAN 59(3)**

Kami bagi pihak Lembaga Koperasi mengaku bahawa selain daripada perkara-perkara yang tersebut di atas, tiada lain-lain perkara-perkara di dalam pengetahuan kami yang tidak dinyatakan mengikut Akta Koperasi 1993, Seksyen 59(3).

HJ MOHD ROFI BIN MOHD ZAIN
PENGERUSI

HJ MAT KAIT BIN ABDULLAH
SETIAUSAHA

HJ ZULKARNAIN BIN MOHAMED
BENDAHARI

Kota Bharu
Tarikh:

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN PENYATA KEDUDUKAN KEWANGAN PADA 31 DISEMBER 2022

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN	4	9,201,317	9,568,261	9,185,003	9,551,081
ASET KUMPULAN WANG RIZAB STATUTORI	5	5,359,042	7,190,756	5,359,042	7,190,756
ASET SEPARA TETAP					
Pelaburan dalam subsidiari	6	-	-	250,000	250,000
Pelaburan dalam syer siar harga	6	3,560	4,210	3,560	4,210
Pelaburan dalam syer taksiar harga	6	554,851	554,256	554,851	554,256
Kerja dalam pelaksanaan	7	2,213,262	3,128,758	2,213,262	2,997,234
Pembiayaan anggota jangka panjang	8	15,397,219	13,417,436	15,397,219	13,417,436
Pembiayaan kakitangan	9	423,455	461,926	423,455	461,926
Jumlah aset separa tetap		18,592,347	17,566,586	18,842,347	17,685,062
ASET SEMASA					
Inventori	11	42,766	23,841	36,798	22,252
Penghutang perdagangan dan pelbagai penghutang	12	2,861,421	2,461,360	720,457	627,395
Deposit dan pendahuluan	13	135,784	1,229,766	1,015,784	1,229,766
Pembiayaan anggota jangka pendek	8	6,149,014	11,584,715	6,149,014	11,584,715
Pembiayaan kakitangan	9	91,466	95,232	91,466	95,232
Pembiayaan Ar Rahn	10	21,261,690	15,979,049	21,261,690	15,979,049
Simpanan tetap	14	6,980,302	6,823,365	6,980,302	6,823,365
Tunai dan kesetaraan tunai	14	16,358,990	15,725,891	16,175,527	15,267,483
Jumlah aset semasa		53,881,433	53,923,219	52,431,038	51,629,257
JUMLAH ASET		87,034,139	88,248,822	85,817,430	86,056,156

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN PENYATA KEDUDUKAN KEWANGAN PADA 31 DISEMBER 2022

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
Dibiayai oleh:					
MODAL SYER ANGGOTA	15	2,459,292	2,499,812	2,459,292	2,499,812
MODAL YURAN ANGGOTA	16	55,958,674	56,832,421	55,958,674	56,832,421
AKAUN RIZAB MODAL	17	357,052	357,052	357,052	357,052
KUMPULAN WANG PENEBUSAN SYER	18	23,240	10,965	23,240	10,965
KUMPULAN WANG PENEBUSAN SYER BONUS	19	82,832	80,627	82,832	80,627
MODAL SYER AKAN DITEBUS	20	643,544	603,024	643,544	603,024
KUMPULAN WANG RIZAB BANGUNAN	21	443,100	260,948	443,100	260,948
KUMPULAN WANG BIASISWA/ DERMASISWA	22	2,302,877	1,987,077	2,302,877	1,987,077
TABUNG KEBAJIKAN ANGGOTA	23	1,918,085	2,317,710	1,918,085	2,317,710
TABUNG KHAIRAT HUTANG	23	4,960,673	4,906,640	4,960,673	4,906,640
AKAUN UNTUNG RUGI TERKUMPUL		2,564,683	2,526,736	2,152,126	2,076,597
KUMPULAN WANG ANGGOTA		71,714,052	72,383,012	71,301,495	71,932,873
GERAN/BANTUAN SKM	24	31,669	43,661	31,669	43,661
LIABILITI JANGKA PANJANG					
PEMBIAYAAN LUAR	25	255,073	388,454	255,073	388,454
TABUNG PERSARAAN PEKERJA	26	398,417	285,120	398,417	285,120
KUMPULAN WANG RIZAB STATUTORI	27	8,632,736	8,185,632	8,632,736	8,185,632
Jumlah liabiliti jangka panjang		9,286,226	8,859,206	9,286,226	8,859,206

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyatakewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN PENYATA KEDUDUKAN KEWANGAN PADA 31 DISEMBER 2022

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
LIABILITI SEMASA					
Pemiutang perdagangan dan pelbagai pemiutang	28	952,603	917,407	152,548	183,806
Deposit dan akruan	29	180,153	1,140,024	180,153	140,024
Akaun sementara anggota	30	172,957	195,280	172,957	195,280
Pembiayaan Luar	25	133,379	357,647	133,379	357,647
Kumpulan Wang Amanah Pendidikan Koperasi	31	74,517	56,521	74,517	56,521
Kumpulan Wang Amanah Pembangunan Koperasi	32	37,259	28,261	37,259	28,261
Dividen atas modal syer	33	150,000	200,000	150,000	200,000
Pulangan atas modal yuran	34	2,000,000	1,815,600	2,000,000	1,815,600
Honorarium	35	50,000	50,000	50,000	50,000
Zakat	36	367,410	200,000	367,410	200,000
Dana Simpanan Khas Pelaburan Anggota	37	1,879,817	1,993,277	1,879,817	1,993,277
Peruntukan Cukai		4,097	8,926	-	-
Jumlah liabiliti semasa		6,002,192	6,962,943	5,198,040	5,220,416
Jumlah liabiliti		6,002,192	15,822,149	14,484,266	14,079,622
JUMLAH KUMPULAN WANG ANGGOTA DAN LIABILITI		87,034,139	88,248,822	85,817,430	86,056,156

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

AKAUN PEMBAGIAN KEUNTUNGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
Keuntungan bersih tahun ini		3,687,795	2,856,690	3,725,867	2,826,509
Pelarasan Operasi	38(a)	-	(440)		(440)
		3,687,795	2,856,250	3,725,867	2,826,069
Tolak: PEMBAGIAN STATUTORI					
Kumpulan Wang Rizab Statutori - 12% (2021: 8%)	27	(447,104)	(226,086)	(447,104)	(226,086)
Kumpulan Wang Amanah Pendidikan Koperasi - 2%	31	(74,517)	(56,521)	(74,517)	(56,521)
Kumpulan Wang Amanah Pembangunan Koperasi - 1%	32	(37,259)	(28,261)	(37,259)	(28,261)
		(558,880)	(310,868)	(558,880)	(310,868)
Keuntungan selepas pembahagian berkanun		3,128,915	2,545,382	3,166,987	2,515,201
Tolak: CADANGAN PEMBAGIAN					
Dividen atas modal syer anggota - 10%	33	(150,000)	(200,000)	(150,000)	(200,000)
Pulangan atas modal yuran anggota - 4% (2021: 3.2%)	34	(2,000,000)	(1,815,600)	(2,000,000)	(1,815,600)
Kumpulan Wang Penebusan Syer	18	(50,000)	(10,000)	(50,000)	(10,000)
Kumpulan Wang Penebusan Syer Bonus	19	(5,000)	(10,000)	(5,000)	(10,000)
Tabung Khairat Hutang	23	(50,000)	(20,000)	(50,000)	(20,000)
Tabung Kebajikan Anggota	23	(100,000)	(50,000)	(100,000)	(50,000)
Tabung Persaraan Pekerja	26	(165,611)	(37,870)	(165,611)	(37,870)
Honorarium Lembaga	35	(50,000)	(50,000)	(50,000)	(50,000)
Kumpulan Wang Biasiswa/ Dermasiswa	22	(100,000)	(50,000)	(100,000)	(50,000)
Kumpulan Wang Rizab Bangunan	21	(196,376)	(71,731)	(196,376)	(71,731)
Zakat	36	(300,000)	(200,000)	(300,000)	(200,000)
		(3,166,987)	(2,515,201)	(3,166,987)	(2,515,201)
(Kerugian)/keuntungan selepas pembahagian		(38,072)	30,181	-	-

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

AKAUN PEMBAHAGIAN KEUNTUNGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**(SAMBUNGAN)**

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
(Kerugian)/keuntungan selepas pembahagian		(38,072)	30,181	-	-
Cukai		490	(5,650)	-	-
Tambah : Pelarasan	38(b)	75,529	86,697	75,529	86,697
Bukan Operasi		<u>37,947</u>	111,228	<u>75,529</u>	86,697
Keuntungan terkumpul pada awal tahun		2,526,736	2,415,508	2,076,597	1,989,900
Keuntungan terkumpul dibawa ke hadapan seperti di Penyata Kedudukan Kewangan		<u>2,564,683</u>	<u>2,526,736</u>	<u>2,152,126</u>	<u>2,076,597</u>

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN					
<i>Pendapatan Daripada Aktiviti:</i>					
Ar Rahnú		2,334,517	1,869,121	2,334,517	1,869,121
Kedai Kualiti Tayar		428,053	271,781	428,053	271,781
Projek Unit Hartanah		1,990,988	969,263	1,990,988	969,263
Perhotelan - Diamond Hotel		615,523	549,573	615,523	549,573
Motor Bakti - BGSB		726,532	619,195	-	-
Perabot Bakti - BGSB		365,625	268,393	-	-
Projek perumahan - BGSB		(67,057)	991	-	-
Jumlah pendapatan		6,394,181	4,548,317	5,369,081	3,659,738
KOS JUALAN					
Ar Rahnú		739,415	600,345	739,415	600,345
Kedai Kualiti Tayar		428,914	316,741	428,914	316,741
Projek Unit Hartanah		1,271,512	680,024	1,271,512	680,024
Perhotelan - Diamond Hotel		644,316	659,122	644,316	659,122
Motor Bakti - BGSB		706,936	616,322	-	-
Perabot Bakti - BGSB		240,686	260,383	-	-
Jumlah kos jualan		4,031,779	3,132,937	3,084,157	2,256,232
Keuntungan daripada aktiviti		2,362,402	1,415,380	2,284,924	1,403,506

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**(SAMBUNGAN)**

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN					
Tambah : Pendapatan Lain					
Bayaran perkhidmatan anggota		2,066,144	2,528,201	2,066,144	2,528,201
Bayaran perkhidmatan pekerja		24,200	24,854	24,200	24,854
Dividen dan keuntungan pelaburan		198,130	248,566	198,130	159,812
Fi masuk		3,280	2,340	3,280	2,340
Hibah		71,736	83,436	71,719	83,416
Keuntungan deposit tetap		442,665	351,769	442,665	351,769
Komisen insurans		500	17,313	500	701
Pemulihan rosotnilai pelaburan		1,150	1,200	1,150	1,200
Pengurusan TKH		33,475	32,042	33,475	32,042
Proses insurans		17,850	34,059	17,850	16,099
Proses pembiayaan		55,122	48,551	55,122	48,551
Caj penjelasan awal pinjaman		619	1,801	-	-
Tanah - Bukit Sireh		-	6,690	-	-
BGSB Corner		126	-	-	-
Lain-lain pendapatan		750	-	-	-
Jumlah pendapatan lain		2,915,747	3,380,822	2,914,235	3,248,985
Jumlah pendapatan		5,278,149	4,796,202	5,199,159	4,652,491

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**(SAMBUNGAN)**

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
Tolak: PERBELANJAAN					
Perbelanjaan Am:					
Alat tulis dan percetakan		11,192	13,076	10,762	12,586
Astro		1,542	1,822	1,542	1,822
Baiki dan senggaraan komputer		10,473	10,347	10,473	10,347
Bayaran ikhtisas		3,874	3,912	3,874	3,912
Belanja Mesyuarat Agong		112,118	486,397	112,118	486,397
Belanja pejabat		10,250	11,303	9,088	10,381
Belanja pengangkutan		2,342	1,216	2,342	1,216
Caj bank		59	474	58	428
Caj penggunaan SPEKAR		2,243	1,267	2,243	1,267
Cukai bandar dan hasil tanah		54,822	19,530	54,822	19,530
Cukai perkhidmatan		1,767	924	735	735
Derma dan sumbangan		5,060	500	5,060	500
Elaun motorsikal		2,400	2,400	2,400	2,400
Elaun pelajar praktikal		1,850	1,839	1,850	1,839
Elaun telefon kakitangan		3,840	3,840	3,840	3,840
Elektrik dan air		47,838	32,141	47,838	32,141
Faedah pembiayaan luar		127,367	156,214	127,367	156,214
Fi sistem tawarruq		4,990	7,673	4,990	7,673
Gaji, elaun dan bonus kakitangan		622,281	603,555	542,173	534,786
Ganjaran juruaudit		15,800	14,900	12,000	12,000
Iklan dan promosi		8,628	19,680	8,183	19,600
Insurans am		17,162	23,994	17,162	23,994
Keraian		3,675	3,911	3,488	3,911
Kerugian atas jualan aset		6	1,342	6	1,342
Komisen Angkasa		28,286	44,569	28,286	44,569
Komisen kutipan hutang lapuk		11,445	14,688	11,445	14,688
Kursus dan seminar		2,850	855	2,850	855
KWSP dan PERKESO		81,533	82,680	71,420	72,053
Lesen		1,535	865	555	555
Pakaian seragam		8,349	4,380	8,349	4,380
<i>Baki di hantar ke mukasurat seterusnya</i>		1,205,577	1,570,294	1,107,319	1,485,961

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**(SAMBUNGAN)**

	NOTA	KUMPULAN		KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
<i>Baki di bawa daripada mukasurat sebelumnya</i>		1,205,577	1,570,294	1,107,319	1,485,961
Penyelenggaraan pejabat		5,000	6,770	4,550	6,730
Perbatuan dan tugas rasmi		572	645	572	645
Perbelanjaan Anggota	39	175,101	173,297	175,101	167,297
Perbelanjaan JAD		11,090	7,940	11,090	7,940
Peruntukan rosotnilai		1,800	1,120	1,800	1,120
Rawatan dan perubatan		28,763	28,034	28,140	26,473
Setem dan pos		4,125	3,470	3,469	3,037
Skim insurans pekerja		3,409	3,256	3,409	3,256
Sumbangan tabung BAKA		5,000	5,000	5,000	5,000
Susutnilai aset tetap		118,877	96,446	118,011	95,580
Tambang mesyuarat kakitangan		2,138	3,619	2,138	1,471
Telefon dan internet		12,974	20,536	10,575	17,649
Upah		2,040	1,360	2,040	1,360
Elaun kerja lebih masa		78	-	78	-
Fee pematuhan syariah		-	500	-	500
Pelbagai belanja		-	1,963	-	1,963
Belanja ejen cukai		-	1,700	-	-
Bonus kakitangan		5,606	3,706	-	-
Elaun tugas khas		210	410	-	-
Yuran setiausaha		1,850	2,070	-	-
Faedah		-	1,333	-	-
Sewa		6,000	6,000	-	-
Komisen BPA		144	-	-	-
Elaun perbatuan		-	43	-	-
Jumlah perbelanjaan am		1,590,354	1,939,512	1,473,292	1,825,982
Keuntungan Bersih Tahun		3,687,795	2,856,690	3,725,867	2,826,509
Semasa Dihantar ke Akaun Pembahagian Keuntungan					

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**AR RAHNU (KOTA BHARU)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN			
Bayaran upah simpan		904,449	776,921
Lain-lain pendapatan:			
Caj lelongan		4,040	1,333
Hibah bank		447	346
Jumlah pendapatan		908,936	778,600
Tolak: Perbelanjaan			
Alat tulis dan percetakan		3,069	867
Bayaran royalti		48,457	35,175
Belanja pejabat		2,554	1,592
Caj bank		6,186	3,595
Elektrik dan air		6,114	4,873
Gaji dan elaun		97,637	90,520
Iklan dan promosi		168	380
Keraian		30	21
KWSP dan PERKESO		13,914	12,941
Pengawal keselamatan		38,553	30,971
Penyelenggaraan pejabat dan alatan pejabat		2,698	3,460
Perbelanjaan Anggota Lembaga	39	1,630	2,170
Susutnilai aset tetap		12,000	12,000
Takaful		11,097	9,528
Tambang JAD		500	400
Tambang mesyuarat pekerja		347	250
Telefon		5,635	6,029
Lesen		765	765
Yuran langganan sistem E Ar Rahn		8,000	-
Jumlah perbelanjaan		259,354	215,537
Keuntungan dalam tahun		649,582	563,063

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**AR RAHNU (MELOR)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN			
Bayaran upah simpan		884,481	715,195
Lain-lain pendapatan:			
Caj lelongan		2,834	2,252
Jumlah pendapatan		887,315	717,447
Tolak : Perbelanjaan			
Alat tulis dan percetakan		3,356	3,206
Bayaran royalti		43,395	35,319
Belanja pejabat		3,974	7,999
Caj bank		7,757	3,770
Elektrik dan air		4,599	3,317
Gaji, elaun dan upahan		97,570	88,742
Iklan dan promosi		712	287
Keraian		21	80
KWSP dan PERKESO		13,906	12,935
Pengawal keselamatan		40,048	31,443
Penyelenggaraan pejabat		3,465	2,228
Perbelanjaan Anggota Lembaga	39	740	1,110
Sewaan		2,298	1,320
Takaful		10,527	8,013
Tambang JAD		700	300
Tambang mesyuarat pekerja		408	350
Telefon		4,505	4,932
Lesen		390	513
Yuran langganan sistem E Ar Rahn		8,000	-
Kursus dan seminar		-	2,560
Jumlah perbelanjaan		246,371	208,424
Keuntungan dalam tahun		640,944	509,023

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**AR RAHNU (TUMPAT)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN			
Bayaran upah simpan		534,699	371,991
Lain-lain pendapatan:			
Caj lelong		2,546	1,083
Terimaan pampasan gaji (notis sebulan)		<u>1,021</u>	<u>-</u>
Jumlah pendapatan		<u>538,266</u>	<u>373,074</u>
Tolak : Perbelanjaan			
Alat tulis dan percetakan		5,324	2,809
Bayaran royalti		23,069	18,080
Belanja pejabat		2,151	1,563
Caj bank		3,764	1,551
Elektrik dan air		3,493	4,386
Gaji, elaun dan upahan		92,348	85,382
Iklan dan promosi		489	240
Keraian		212	187
KWSP dan PERKESO		12,863	12,372
Pengawal keselamatan		38,874	31,564
Penyelenggaraan pejabat		12,727	3,285
Perbelanjaan Anggota Lembaga	39	800	610
Sewaan		3,300	1,348
Takaful		6,829	4,115
Tambang JAD		800	300
Tambang mesyuarat pekerja		809	190
Telefon		4,117	8,402
Konsultasi		13,408	-
Lesen		313	-
Yuran langganan sistem E Ar Rahn		<u>8,000</u>	<u>-</u>
Jumlah perbelanjaan		<u>233,690</u>	<u>176,384</u>
Keuntungan dalam tahun		<u>304,576</u>	<u>196,690</u>

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**KEDAI KUALITI TAYAR**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN			
Jualan		399,611	178,473
Upahan		11,675	30,248
Jumlah pendapatan perniagaan		411,286	208,721
KOS JUALAN			
Stok awal		22,252	22,641
Belian		301,428	141,034
Tolak : Stok akhir		(36,798)	(22,252)
Jumlah kos jualan		286,882	141,423
Keuntungan kasar		124,404	67,298
Lain-lain pendapatan:			
Geran		16,767	62,875
Hibah		-	185
Jumlah lain-lain pendapatan		16,767	63,060
Jumlah pendapatan		141,171	130,358

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**KEDAI KUALITI TAYAR (SAMBUNGAN)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
Tolak: Perbelanjaan			
Belanja bengkel		8,129	1,879
Belanja pejabat		1,079	206
Caj bank		800	385
Elektrik dan air		4,066	2,858
Gaji, elaun dan upahan		80,999	77,596
Iklan		300	480
Keraian		257	109
KWSP dan PERKESO		10,779	10,958
Pengangkutan		401	216
Perbelanjaan Anggota Lembaga	39	2,470	840
Susutnilai aset tetap		12,000	12,000
Tambang JAD		900	500
Telefon dan faks		760	2,661
Susutnilai aset geran		16,767	16,767
Lesen MPKB		1,755	1,755
Alat tulis dan percetakan		570	-
Belanja geran		-	46,108
Jumlah perbelanjaan		142,032	175,318
Kerugian bersih		(861)	(44,960)

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**PROJEK UNIT HARTANAH**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN			
Jualan Tanah Bukit Merbau		387,846	296,946
Jualan Tanah Cherang Tuli		646,600	42,705
Sewaan bangunan dan tapak		298,282	279,000
Jualan rumah banglo Padang Pak Amat		-	350,000
Caj pembatalan pembelian rumah		7,500	-
Jualan rumah banglo Tanah Merah		300,000	-
Jualan rumah Pangkal Pisang		350,000	-
Jumlah pendapatan perniagaan		1,990,228	968,651
KOS JUALAN			
Iklan dan promosi		400	106
Komisen jualan		7,755	2,966
Kos pembaikan dan penyelenggaraan		3,326	347
Kos tanah diiktiraf		1,120,839	554,321
Cukai keuntungan hartanah		4,984	-
Jumlah kos jualan		1,137,304	557,740
Keuntungan kasar		852,924	410,911
Lain-lain pendapatan:			
Hibah		760	612
Jumlah lain-lain pendapatan		760	612
Jumlah pendapatan		853,684	411,523

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**PROJEK UNIT HARTANAH (SAMBUNGAN)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
Tolak : perbelanjaan			
Alat tulis dan percetakan		150	65
Belanja pejabat		1,244	928
Caj bank		10	40
Elaun perbatuan		4,846	2,145
Gaji, elaun dan upahan		100,966	95,308
Keraian		50	25
KWSP dan PERKESO		14,169	13,533
Perbelanjaan Anggota Lembaga	39	4,660	3,070
Susutnilai aset tetap		6,000	6,000
Tambang JAD		900	570
Tambang mesyuarat pekerja		773	430
Elaun galakan		350	-
Elaun lebih masa		90	-
Tambang tugas luar		-	170
Jumlah perbelanjaan		<u>134,208</u>	<u>122,284</u>
Keuntungan bersih		<u>719,476</u>	<u>289,239</u>

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**PERHOTELAN (DIAMOND HOTEL)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
PENDAPATAN			
Bilik penginapan		550,169	501,461
Makan dan minum		46,536	24,600
Pakej seminar dan penginapan		5,047	2,631
Sewa dewan		4,439	1,142
Jumlah pendapatan perniagaan		606,191	529,834
Lain-lain pendapatan:			
Hibah diterima		2,832	441
Geran		5,000	17,298
Sumbangan		1,500	2,000
Jumlah pendapatan		615,523	549,573
Tolak: Perbelanjaan			
Air		11,973	12,200
Alat tulis dan percetakan		3,452	4,032
Belanja alatan bilik		37,367	21,344
Belanja dapur/masakan		15,418	29,586
Belanja makan minum		15,369	24,283
Belanja pejabat		5,936	710
Caj bank		194	43
Elaun lebih masa dan galakan		6,104	7,033
Elektrik		73,868	69,224
Gaji, elaun dan upahan		180,047	161,923
Komisen jualan bilik		17,877	5,429
KWSP dan PERKESO		25,405	22,894
Levi PSMB		1,665	1,271
Perbelanjaan Anggota Lembaga	39	1,570	1,020
<i>Baki di hantar ke muka surat seterusnya</i>		396,245	360,992

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

GABUNGAN AKAUN PERDAGANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**PERHOTELAN (DIAMOND HOTEL) (SAMBUNGAN)**

	NOTA	2022 RM	2021 RM
<i>Baki di bawa daripada muka surat sebelumnya</i>		396,245	360,992
Lesen		2,545	2,045
Selenggara hotel		26,012	26,883
Susutnilai aset tetap		207,912	240,000
Tambang JAD		300	600
Telefon		4,792	10,409
Upah		755	230
Geran/bantuan		5,000	17,298
Keraian		55	30
Selenggara alatan pejabat		700	-
Derma dan sumbangan		-	500
Kursus dan seminar		-	120
Pos dan setem		-	15
Jumlah perbelanjaan		644,316	659,122
Kerugian dalam tahun		(28,793)	(109,549)

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

PENYATA ALIRAN TUNAI BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
ALIRAN TUNAI DARIPADA				
AKTIVITI OPERASI				
Keuntungan dalam tahun	3,687,795	2,856,690	3,725,867	2,826,509
Pelarasan :				
Faedah pinjaman	127,367	156,214	127,367	156,214
Susutnilai aset tetap	373,556	366,445	372,690	365,579
Rosotnilai saham	650	(80)	650	(80)
Kerugian atas pelupusan	6	-	6	-
Keuntungan kendalian sebelum perubahan dalam modal kerja	4,189,374	3,379,269	4,226,580	3,348,222
Perubahan dalam modal kerja:				
Inventori	(18,925)	(2)	(14,546)	389
Penghutang dagangan	(293,274)	612,550	(52,956)	596,640
Pelbagai penghutang	278,825	182,418	213,982	182,418
Pinjaman anggota	3,455,919	5,754,839	3,455,919	5,754,839
Pemiutang dagangan	(31,473)	34,067	(31,258)	10,139
Pelbagai pemiutang	106,797	(130,097)	40,129	(66,580)
Simpanan khas anggota	(22,324)	2,823	(22,324)	2,823
Pulangan atas modal yuran anggota	(1,768,842)	(1,947,686)	(1,768,842)	(1,947,686)
Pinjaman kakitangan	42,237	133,202	42,237	133,202
Pinjaman Ar Rahn	(5,282,641)	(3,200,922)	(5,282,641)	(3,200,922)
Dana pelaburan khas anggota	(113,460)	(68,730)	(113,460)	(68,730)
Terhutang kepada induk	(120,000)	(80,000)	-	-
Cukai dibayar	(4,338)	(11,709)	-	-
<i>Tunai bersih diperolehi daripada aktiviti operasi</i>	417,875	4,660,022	692,820	4,744,754

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

PENYATA ALIRAN TUNAI BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**(SAMBUNGAN)**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022	2021	2022	2021
	RM	RM	RM	RM
ALIRAN TUNAI UNTUK BAYARAN BERKANUN DAN AGIHAN				
Honorarium dibayar	(50,000)	(50,000)	(50,000)	(50,000)
Kumpulan Wang Amanah Pendidikan Koperasi	(56,521)	(55,512)	(56,521)	(55,512)
Kumpulan Wang Amanah Pembangunan Koperasi	(28,261)	(27,756)	(28,261)	(27,756)
Dividen dibayar	(109,177)	(114,016)	(109,177)	(114,016)
Zakat dibayar	(294,231)	(246,959)	(294,231)	(246,959)
<i>Aliran tunai digunakan untuk bayaran berkanun dan agihan</i>	<u>(538,190)</u>	<u>(494,243)</u>	<u>(538,190)</u>	<u>(494,243)</u>
ALIRAN TUNAI DARIPADA AKTIVITI PELABURAN				
Belian aset tetap	(6,618)	(29,940)	(6,618)	(29,940)
Projek dalam pelaksanaan	783,972	655,632	783,972	333,382
Pelupusan aset tetap	-	31,069	-	31,069
Aset rizab statutori	1,831,717	(1,592,743)	1,831,717	(1,592,743)
Pelaburan	(595)	-	(595)	-
<i>Aliran tunai digunakan dalam aktiviti pelaburan</i>	<u>2,608,476</u>	<u>(935,982)</u>	<u>2,608,476</u>	<u>(1,258,232)</u>

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

PENYATA ALIRAN TUNAI BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**(SAMBUNGAN)**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
ALIRAN TUNAI DARIPADA				
AKTIVITI PEMBIAYAAN				
Kumpulan Wang Biasiswa/ Dermasiswa	215,800	(453,200)	215,800	(453,200)
Kumpulan Wang Rizab Bangunan	85,776	(14,942)	85,776	(14,942)
Modal syer dibayar balik	(51,545)	(47,160)	(51,545)	(47,160)
Modal yuran dibayar balik	(4,987,616)	(4,322,786)	(4,987,616)	(4,322,786)
Pembayaran Pembiayaan Luar	(485,014)	(382,513)	(485,014)	(382,513)
Tabung Kebajikan Anggota	(499,625)	(630,126)	(499,625)	(630,126)
Tabung Khairat Hutang	4,033	14,671	4,033	14,671
Tabung Persaraan	(52,315)	-	(52,315)	-
Terbitan modal syer	13,820	27,080	13,820	27,080
Terbitan modal yuran	4,113,868	4,261,146	4,113,868	4,261,146
Kumpulan wang penebusan syer bonus	(43,315)	(7,463)	(43,315)	(7,463)
Geran/bantuan SKM	<u>(11,992)</u>	<u>10,000</u>	<u>(11,992)</u>	<u>10,000</u>
<i>Aliran tunai digunakan dalam aktiviti pembiayaan</i>	<u>(1,698,125)</u>	<u>(1,545,293)</u>	<u>(1,698,125)</u>	<u>(1,545,293)</u>
Tambahan dalam tunai dan persamaan tunai	790,036	1,684,504	1,064,981	1,446,986
Tunai dan persamaan tunai dibawa ke hadapan	22,549,256	20,864,752	22,090,848	20,643,862
Tunai dan persamaan tunai dihantar ke hadapan	<u>23,339,292</u>	<u>22,549,256</u>	<u>23,155,829</u>	<u>22,090,848</u>

Nota-nota beserta dengan penyata kewangan ini adalah sebahagian daripada penyata kewangan ini hendaklah dibaca bersama-sama dengannya.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022

1. UMUM

- (a) Kegiatan utama Koperasi ialah menjalankan aktiviti kedai barangan elektrik, kedai tayar, pasaraya, perhotelan, pemaju perumahan dan hartanah serta bergiat dalam bidang jimat-cermat, memberi hutang (pinjaman kredit) kepada anggota dan memberi hutang (pinjaman Ar-Rahnu) kepada bukan anggota. Tiada perubahan penting terhadap aktiviti tersebut di sepanjang tahun kewangan berakhir 31 Disember 2022.
- (b) Alamat perniagaan dan alamat pejabat berdaftar ialah Lot 2333, Bangunan Koop Guru Padang Bongor, Jalan Pengkalan Chepa, 15400 Kota Bharu, Kelantan.
- (c) Penyata kewangan disediakan dalam Ringgit Malaysia (RM).

2. ASAS PENYEDIAAN PENYATA KEWANGAN

Penyata kewangan Koperasi telah disediakan, selaras dengan peruntukan-peruntukan Akta Koperasi, 1993 dan piawaian perakaunan yang diluluskan di Malaysia.

3. DASAR-DASAR PERAKAUNAN

Kesemua dasar-dasar perakaunan utama yang dibentangkan di bawah adalah konsisten dan selaras dengan dasar-dasar yang digunapakai pada tahun sebelumnya kecuali bagi pengiktirafan pendapatan kontrak.

(a) Hartanah, loji dan peralatan dan susutnilai

Hartanah, loji dan peralatan dinyatakan pada kos setelah ditolak peruntukan susutnilai.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022

(a) Hartanah, loji dan peralatan dan susutnilai (sambungan)

Susutnilai dikira berdasarkan kaedah garis lurus sepanjang hayat berguna pada kadar susutnilai tahunan berikut:

<u>Item</u>	<u>Kaedah</u>	<u>Kadar susutnilai</u>
Tanah	-	-
Bangunan	Garis lurus	5%
Kenderaan	Garis lurus	10%
Komputer	Garis lurus	20 - 25%
Perabot dan kelengkapan pejabat	Garis lurus	10%
Aset – aset lain :		
Aset pasaraya	Garis lurus	10 - 20%
Aset hotel	Garis lurus	5 - 10%
Mesin	Garis lurus	20%
Papan tanda	Garis lurus	10%
Penghawa dingin	Garis lurus	20%
Peralatan mekanik	Garis lurus	10%
Ubahsuai	Garis lurus	10%

Amaun bawaan hartanah, loji dan peralatan akan dipertimbangkan semula pada setiap tarikh lembaran imbalan untuk mengenalpasti samada terdapat tanda-tanda kecacatan. Jikalau terdapat tanda-tanda tersebut, amaun boleh diperolehi aset akan dianggarkan. Kerugian kecacatan dikenalpasti apabila amaun bawaan sesebuah butir hartanah, loji dan peralatan melebihi amaun boleh diterima kembalinya. Dalam menentukan amaun boleh diterima semula harta, loji dan peralatan, jangkaan masa depan aliran tunai tidak didiskaunkan pada nilai semasanya. Kerugian kecacatan dicaj ke penyata pendapatan kecuali ia terbalikkan penilaian semula sebelumnya yang mana ia akan dicaj ke ekuiti.

Sebarang peningkatan dalam amaun boleh diterima kembali adalah dikurangkan oleh amaun yang dikenali sebagai susutnilai jikalau nilai tinggal atau hapuskira tidak berlaku. Penambahan sebegini dalam amaun boleh diterima kembali dikenalpasti dalam penyata pendapatan kecuali terbalikkan kerugian kecacatan ke atas aset dinilai semula, yang mana ia akan dibawa ke ekuiti.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022

(b) Pelaburan syer atau saham

Pelaburan syer atau saham dinyatakan pada harga kos atau nilai pasaran saham yang mana lebih rendah. Peruntukan rosotnilai akan dibuat oleh Lembaga Koperasi jika terdapat rosotnilai yang berkekalan.

(c) Inventori

Inventori adalah dinilai pada harga kos atau nilai pasaran bersih atau harga semasa yang mana lebih rendah. Walaubagaimanapun, peruntukan akan dibuat ke atas inventori yang hilang, lembab pusingannya atau rosak.

(d) Penghutang perdagangan dan pelbagai penghutang

Penghutang dinyatakan pada nilai yang dijangka boleh direalisasi. Hutang lapuk dihapus kira apabila dikenalpasti. Anggaran dibuat bagi hutang ragu berdasarkan kajian semula ke atas semua jumlah yang belum dijelaskan pada tarikh lembaran imbangan.

(e) Pemiutang perdagangan dan pelbagai pemiutang

Pemiutang dinyatakan pada kos iaitu pada nilai saksama balasan yang akan dibayar pada masa hadapan untuk barang dan perkhidmatan yang diterima.

(f) Yuran masuk

Semua yuran masuk akan dikreditkan ke Akaun Untung Rugi seperti yang dinyatakan di dalam Undang-undang Kecil Koperasi Bil. 13 (4).

(g) Asas penyatuan

Penyata kewangan Kumpulan menyatukan penyata kewangan Koperasi dan subsidiari yang disediakan sehingga akhir tahun kewangan. Semua urusan perdagangan yang penting di antara koperasi di dalam kumpulan telah dihapuskan semasa penyatuan. Hasil-hasil kedudukan kewangan anak syarikat telah diambil kira daripada tarikh pemilikan.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**(h) Syarikat subsidiari**

Syarikat subsidiari adalah dimana Kumpulan mempunyai kepentingan ekuiti 100% dan Kumpulan mengambil peranan di dalam menentukan dasar kewangan dan operasi syarikat subsidiari. Pelaburan dalam syarikat subsidiari adalah dinyatakan pada nilai kos.

(i) Pengiktirafan pendapatan

Hasil adalah terdiri daripada pendapatan daripada aktiviti kedai, perumahan, sewaan, dividen dan faedah di mana ianya diiktiraf apabila hak untuk menerima ditentukan.

(j) Tunai dan kesetaraan tunai

Tunai dan kesetaraan tunai terdiri daripada tunai ditangan, baki di bank dan simpanan tetap.

(k) Pengagihan dividen

Dividen adalah diagihkan atas syer-syer dan yuran kepada setiap anggota pada enam bulan sebelum akhir tahun kewangan.

4. HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN

KUMPULAN	Baki pada 01.01.2022 RM	KOS		Baki pada 31.12.2022 RM
		Tambahan RM	Pelupusan RM	
Tanah	5,669,659	-	-	5,669,659
Bangunan	7,853,262	-	-	7,853,262
Kenderaan	65,000	-	-	65,000
Komputer	546,562	2,698	5,415	543,845
Perabot dan kelengkapan	1,111,886	3,050	-	1,114,936
Aset-aset lain	2,444,575	870	-	2,445,445
Aset geran	73,571	-	-	73,571
	<u>17,764,515</u>	<u>6,618</u>	<u>5,415</u>	<u>17,765,718</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**4. HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN (SAMBUNGAN)**

	SUSUTNILAI TERKUMPUL			Baki pada 31.12.2022 RM
	Baki pada 01.01.2022 RM	Tambahan RM	Pelupusan RM	
Tanah	-	-	-	-
Bangunan	4,475,591	251,534	-	4,727,125
Kenderaan	64,999	-	-	64,999
Komputer	539,900	2,419	5,409	536,910
Perabot dan kelengkapan	945,445	34,672	-	980,117
Aset-aset lain	2,140,185	68,164	-	2,208,349
Aset geran	30,134	16,767	-	46,901
	8,196,254	373,556	5,409	8,564,401

	NILAI BUKU BERSIH		SUSUTNILAI 2021 RM
	2022 RM	2021 RM	
Tanah	5,669,659	5,669,659	-
Bangunan	3,126,137	3,377,671	251,535
Kenderaan	1	1	-
Komputer	6,935	6,662	8,043
Perabot dan kelengkapan	134,819	166,441	36,563
Aset-aset lain	237,096	304,390	70,305
Aset geran	26,670	43,437	16,767
	9,201,317	9,568,261	383,213

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**4. HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN (SAMBUNGAN)**

KOPERASI	KOS			
	Baki pada 01.01.2022 RM	Tambahan RM	Pelupusan RM	Baki pada 31.12.2022 RM
Tanah	5,669,659	-	-	5,669,659
Bangunan	7,832,037	-	-	7,832,037
Kenderaan	65,000	-	-	65,000
Komputer	510,962	2,698	5,415	508,245
Perabot dan kelengkapan	998,827	3,050	-	1,001,877
Aset-aset lain	2,386,759	870	-	2,387,629
Aset geran	73,571	-	-	73,571
	<u>17,536,815</u>	<u>6,618</u>	<u>5,415</u>	<u>17,538,018</u>

	SUSUTNILAI TERKUMPUL			
	Baki pada 01.01.2022 RM	Tambahan RM	Pelupusan RM	Baki pada 31.12.2022 RM
Tanah	-	-	-	-
Bangunan	4,468,371	251,110	-	4,719,481
Kenderaan	64,999	-	-	64,999
Komputer	507,319	2,018	5,409	503,928
Perabot dan kelengkapan	856,033	34,631	-	890,664
Aset-aset lain	2,058,878	68,164	-	2,127,042
Aset geran	30,134	16,767	-	46,901
	<u>7,985,734</u>	<u>372,690</u>	<u>5,409</u>	<u>8,353,015</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**4. HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN (SAMBUNGAN)**

	NILAI BUKU BERSIH		SUSUTNILAI
	2022	2021	2021
	RM	RM	RM
Tanah	5,669,659	5,669,659	-
Bangunan	3,112,556	3,363,666	251,110
Kenderaan	1	1	-
Komputer	4,317	3,643	7,643
Perabot dan kelengkapan	111,213	142,794	36,522
Aset-aset lain	260,587	327,881	70,305
Aset geran	26,670	43,437	16,767
	9,185,003	9,551,081	382,347

4.1 Termasuk dalam jumlah nilai buku bersih tanah adalah :

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Tanah Padang Bongor	250,000	250,000
Tanah Seksyen 12, Jalan Pengkalan Chepa	616,613	616,613
Tanah Seksyen 27	3,700,000	3,700,000
Tanah Seksyen 27 - Tanah bangunan	812,000	812,000
Tanah Taman Guru Desa Pahlawan	142,146	142,146
Tanah PT2803, Mukim Nibong, Tanah Merah	131,400	131,400
Tanah 781, Kg Kubang Buaya, Bachok	17,500	17,500
	5,669,659	5,669,659

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022

4.2 Termasuk dalam jumlah nilai buku bersih bangunan adalah :

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022	2021	2022	2021
	RM	RM	RM	RM
Padang Bongor	1	1	1	1
Seksyen 12	2,316,264	2,506,121	2,316,264	2,506,121
Seksyen 22	796,289	857,542	796,289	857,542
Seksyen 27	1	1	1	1
Taman Guru Desa Pahlawan	1	14,006	1	1
	<u>3,112,556</u>	<u>3,377,671</u>	<u>3,112,556</u>	<u>3,363,666</u>

4.3 Pada 31 Disember 2022, nilai buku bersih hartanah, loji dan peralatan dibawah pajakan kewangan adalah RM1 (2021: RM1).

5. ASET KUMPULAN WANG RIZAB STATUTORI

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Pelaburan Dalam Deposit Tetap		
Pelaburan Syer Bank Rakyat	1,080,612	1,080,612
Bank Kerjasama Rakyat (Kota Bharu 4)	1,088,620	1,064,144
CoopBank Pertama (i-ADK)	1,143,810	1,000,000
Bank Kerjasama Rakyat (3300075-873-0022)	2,046,000	2,000,000
Bank Islam Malaysia Berhad	-	2,046,000
	<u>5,359,042</u>	<u>7,190,756</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**6. PELABURAN****a) PELABURAN DALAM SUBSIDIARI**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
Bakti Guru Sdn. Bhd.	-	-	250,000	250,000

Nota: Koperasi mewakili 100% daripada modal berbayar syarikat subsidiari, Bakti Guru Sdn. Bhd. berjumlah RM250,000. Syarikat ini ditubuhkan di Malaysia. Kegiatan utama syarikat ialah menjalankan perniagaan motorsikal, komputer dan perabot, barangan elektrik dan projek perumahan.

b) PELABURAN DALAM SYER SIAR HARGA

	Kos seunit	Harga pasaran	Bilangan unit	KUMPULAN DAN KOPERASI	
				2022 RM	2021 RM
Malayan United Industries Berhad	1.35	0.080	30,000	2,400	4,200
Cresendo Corporation Berhad	4.00	1.160	1,000	1,160	10
			<u>31,000</u>	<u>3,560</u>	<u>4,210</u>

c) PELABURAN DALAM SYER TAKSIAR HARGA

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM
Koperasi MCIS Bhd.	100,000	100,000
Bank Persatuan Bhd.	406,588	406,588
Konsortium Koperasi Kelantan Bhd.	6,000	6,000
Konsortium Koperasi Pengguna Bhd.	29,500	29,500
Koperasi Pembiayaan Syariah Angkasa Bhd.	12,763	12,168
	<u>554,851</u>	<u>554,256</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**7. KERJA DALAM PELAKSANAAN**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
a) Projek Tanah Kg Cherang Tuli, Pasir Puteh		
Baki pada 1 Januari	283,078	305,044
Tambahan dalam tahun	-	10,215
Kos kontrak diiktiraf	(199,421)	(32,181)
	83,657	283,078
b) Projek Tanah Seksyen 27, Kota Bharu		
Baki pada 1 Januari	38,705	29,200
Tambahan dalam tahun	94,170	9,505
	132,875	38,705
c) Projek Tanah Kg Bukit Sireh, Kuala Krai		
Baki pada 1 Januari	769,675	769,675
Tambahan dalam tahun (Nota 38a)	-	-
	769,675	769,675
d) Projek Mukim Badak, Ketereh		
Baki pada 1 Januari	6,343	(10,285)
Tambahan dalam tahun	-	16,628
	6,343	6,343

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**7. KERJA DALAM PELAKSANAAN (SAMBUNGAN)**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
e) Projek Kg Bemban, Mukim Pangkal Pisang		
Baki pada 1 Januari	375,805	375,705
Tambahan dalam tahun	3,954	100
Kos kontrak diiktiraf	(379,759)	-
	-	375,805

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
f) Projek Taman Guru Desa Pahlawan		
Baki pada 1 Januari	71,231	62,501
Tambahan dalam tahun	-	8,730
	71,231	71,231

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
g) Projek Tanah Lot PT 119, Kg Pauh, Badang		
Baki pada 1 Januari	(1,042)	(1,542)
Tambahan dalam tahun	200	500
	(842)	(1,042)

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
h) Projek Tanah Lot 3318-3328, Bukit Merbau		
Baki pada 1 Januari	326,030	540,188
Tambahan dalam tahun	-	4,472
Kos kontrak diiktiraf	(285,440)	(218,630)
	40,590	326,030

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**7. KERJA DALAM PELAKSANAAN (SAMBUNGAN)**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
i) Projek Tanah Lot 2147, Kg Hutan Kapas		
Baki pada 1 Januari	-	267,341
Tambahan dalam tahun	-	29,319
Kos kontrak diiktiraf	-	(296,660)
	<u>-</u>	<u>-</u>
	<u><u>-</u></u>	<u><u>-</u></u>
	KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
j) Projek Tanah Kg Kubang Putat, Tanah Merah		
Baki pada 1 Januari	1,127,409	992,789
Tambahan dalam tahun	133,063	134,620
Kos kontrak diiktiraf	(256,218)	-
	<u>1,004,254</u>	<u>1,127,409</u>
	<u><u>1,004,254</u></u>	<u><u>1,127,409</u></u>
	KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
k) Projek Tanah Lot PT 853, Kg. To'Sidi, Meranti		
Baki pada 1 Januari	-	-
Tambahan dalam tahun	105,479	-
	<u>105,479</u>	<u>-</u>
	<u><u>105,479</u></u>	<u><u>-</u></u>
Baki pada 31 Disember	<u><u>2,213,262</u></u>	<u><u>2,997,234</u></u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**7. KERJA DALAM PELAKSANAAN (SAMBUNGAN)****KUMPULAN**

Projek BGSB	2022 RM	2021 RM
Baki pada 1 Januari	-	442,524
Tambahan dalam tahun	-	877,944
Kos kontrak diiktiraf	-	(1,188,944)
	<u>-</u>	<u>131,524</u>
Baki pada 31 Disember	<u>-</u>	<u>3,128,758</u>

8. PEMBIAYAAN ANGGOTA**KUMPULAN DAN KOPERASI**

	2022 RM	2021 RM
Baki pada 1 Januari	25,002,151	28,961,786
Tambah : Pembiayaan diberi dalam tahun	6,483,982	5,744,851
	<u>31,486,133</u>	<u>34,706,637</u>
Tolak : Pembiayaan diterima	(9,939,900)	(11,499,690)
Tambah : Pelarasan penghutang	-	1,795,204
	<u>21,546,233</u>	<u>25,002,151</u>
Perlu dibayar dalam tempoh 12 bulan	6,149,014	11,584,715
Perlu dibayar selepas tempoh 12 bulan	15,397,219	13,417,436
	<u>21,546,233</u>	<u>25,002,151</u>

Nota:

Syarat-syarat pembiayaan diberi berdasarkan Aturan-Aturan bagi Menjalankan Aktiviti Jimat Cermat dan Berhutang. Kadar pembiayaan yang dikenakan seperti berikut :

<u>TEMPOH</u>	<u>KADAR</u>
1 - 3 tahun	3.9%
4 - 8 tahun	4.9%
9 - 10 tahun	5.5%

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**9. PEMBIAYAAN KAKITANGAN**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	557,158	606,160
Tambah : Pembiayaan diberi dalam tahun	74,100	84,200
	631,258	690,360
Tolak : Pembiayaan diterima	(116,337)	(133,202)
	514,921	557,158
Perlu dibayar dalam tempoh 12 bulan	91,466	95,232
Perlu dibayar selepas tempoh 12 bulan	423,455	461,926
	514,921	557,158

10. PEMBIAYAAN AR RAHN

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	15,979,049	12,778,127
Tambah : Pembiayaan diberi	50,298,300	38,207,235
	66,277,349	50,985,362
Tolak : Pembiayaan diterima	(45,015,659)	(35,006,313)
	21,261,690	15,979,049

Nota: Kadar upah yang dikenakan adalah RM0.65 sebulan untuk setiap RM100 nilai marhun (nilai barang gadaian). Tempoh pembiayaan adalah selama 6 bulan.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**11. INVENTORI**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022	2021	2022	2021
	RM	RM	RM	RM
Kedai Kualiti Tayar	36,798	22,252	36,798	22,252
Air mineral - BGSB	5,968	1,589	-	-
	42,766	23,841	36,798	22,252

12. PENGHUTANG PERDAGANGAN DAN PELBAGAI PENGHUTANG

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022	2021	2022	2021
	RM	RM	RM	RM
<u>Penghutang perdagangan</u>				
Kedai Kualiti Tayar	19,480	3,274	19,480	3,274
Penghutang Tanah Cherang Tuli	-	60,044	-	60,044
Penghutang Diamond Hotel	1,607	1,607	1,607	1,607
Penghutang Tanah Ketereh	121,542	285,245	121,542	285,245
Penghutang Tanah Pa'elong	-	50,967	-	50,967
Sewaan belum terima	26,299	28,629	26,299	28,629
Bakti Guru Sdn. Bhd.	1,987,882	1,680,383	-	-
Penghutang Mukim To'ku	48,800	48,800	48,800	48,800
Penghutang staff Ar Rahnu	131,645	136,445	131,645	136,445
Penghutang sewaan - M Nazmi	700	-	700	-
Penghutang sewaan - Wan Kasbi	5,384	5,384	5,384	5,384
Penghutang rumah banglo - Padang Pak Amat	-	7,000	-	7,000
Penghutang rumah banglo - Tanah Merah Lot 10132	15,000	-	15,000	-
Penghutang rumah banglo - Pangkal Pisang	350,000	-	350,000	-
	2,708,339	2,307,778	720,457	627,395

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**12. PENGHUTANG PERDAGANGAN DAN PELBAGAI PENGHUTANG (SAMBUNGAN)**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022	2021	2022	2021
	RM	RM	RM	RM
<u>Pelbagai penghutang:</u>				
Bakti Guru Sdn. Bhd.	153,082	153,582	-	-
	153,082	153,582	-	-
	2,861,421	2,461,360	720,457	627,395

*Nota : Peruntukan hutang lapuk terdiri daripada:

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2021	2021
	RM	RM
Auto Bakti - Koopnet Resources	-	464,554
Auto Bakti - Siti Maimanah	-	5,000
Auto Bakti - Ahmad Tarmizie Mohd Yusoff	-	40,175
Auto Bakti - Dwi Gergasi	-	48,994
Panashop KBR	-	80,913
Panashop TGDP	-	2,159
Kedai Coop Shoppe	-	30,589
	-	672,384
Tolak : Pelarasan ke pinjaman anggota	-	(672,384)
	-	-

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**13. DEPOSIT DAN PENDAHULUAN**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
<u>Dana simpanan khas pelaburan anggota:</u>				
Pendahuluan kepada BGSB	-	1,000,000	880,000	1,000,000
<u>Pendahuluan dan prabayar:</u>				
Sewa bangunan MARA	-	832	-	832
<u>Deposit:</u>				
Elektrik, air dan telefon	74,187	74,187	74,187	74,187
Mesin kad kredit	300	300	300	300
Sewa bangunan MARA				
- Melor	163	163	163	163
- Tumpat	275	275	275	275
Ubahsuai bangunan Mara	6,472	6,472	6,472	6,472
TNB - Elektrik hotel	300	300	300	300
Deposit Banner -Majlis Daerah	163	163	163	163
	81,860	1,082,692	961,860	1,082,692
<u>Belanja belum iktiraf:</u>				
Caj perkhidmatan pembiayaan	51,924	147,074	51,924	147,074
Bank Persatuan				
Belanja pra operasi Ar Rahn	2,000	-	2,000	-
	135,784	1,229,766	1,015,784	1,229,766

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**14. SIMPANAN TETAP, TUNAI DAN KESETARAAN TUNAI**

a) Simpanan tetap	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad - Kota Bharu 1	616,071	602,220
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad- Kota Bharu 2	-	-
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad- Kota Bharu 3	-	-
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad- Kota Bharu 5	5,280,111	5,161,399
Dana Simpanan Khas Pelaburan Anggota:		
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad	1,084,120	1,059,746
	6,980,302	6,823,365

b) Tunai di bank	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
i) Induk :				
Bank Muamalat	(264)	148,534	(264)	148,534
Bank Islam (M) Bhd-25	270,622	119,339	270,622	119,339
Bank Islam (M) Bhd-14	6,164,486	1,542,721	6,164,486	1,542,721
Bank Islam (M) Bhd-TKA	93,978	4,579	93,978	4,579
Bank Islam (M) Bhd-KWBD	1,100,635	1,525,429	1,100,635	1,525,429
Bank Islam (M) Bhd- Perniagaan	105,579	39,786	105,579	39,786
Bank Islam (M) Bhd - Ar Rahn	(125,331)	449,799	(125,331)	449,799
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad	5,158,534	9,685,839	5,158,534	9,685,839
Kuwait Finance House	-	413	-	413
	12,768,239	13,516,439	12,768,239	13,516,439

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**14. SIMPANAN TETAP, TUNAI DAN KESETARAAN TUNAI (SAMBUNGAN)**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
ii) Kedai Kualiti Tayar Bank Islam (M) Bhd	155,929	164,610	155,929	164,610
iii) Perumahan Bank Islam M Bhd	2,356,552	943,824	2,356,552	943,824
iv) Perhotelan Bank Islam M Bhd	205,792	8,659	205,792	8,659
Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad	155,759	178,014	155,759	178,014
	361,551	186,673	361,551	186,673
v) Dana Simpanan Khas Pelaburan Anggota Bank Islam M Bhd	55,431	48,846	55,431	48,846
vi) Akaun Untung ADK - KWRS Coop Bank	44,411	5,342	44,411	5,342
vii) Bakti Guru Sdn. Bhd.	177,255	450,902	-	-
Jumlah tunai di bank	3,151,129	15,316,636	15,742,113	14,865,734
c) Tunai di tangan				
Ar Rahnū	401,466	357,401	401,466	357,401
Hotel	2,500	2,500	2,500	2,500
Induk	18,094	29,672	18,094	29,672
Kedai Tayar	1,805	397	1,805	397
Perumahan	2,619	99	2,619	99
TKA	6,930	11,680	6,930	11,680
Bakti Guru Sdn. Bhd.	6,208	7,506	-	-
Jumlah tunai di tangan	439,622	409,255	433,414	401,749
Jumlah tunai di bank dan di tangan	16,358,990	15,725,891	16,175,527	15,267,483

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD
(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022

15. MODAL SYER ANGGOTA

a) Modal syer	Bil. Anggota 2022	KUMPULAN DAN KOPERASI	
		2022 RM	2021 RM
Baki pada 1 Januari	9,060	1,035,977	1,056,057
Tambahan dalam tahun	162	13,820	27,080
	9,222	1,049,797	1,083,137
Tolak: Berhenti	(509)	(51,545)	(47,160)
Baki pada 31 Disember	8,713	998,252	1,035,977

b) Syer bonus	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM
Baki pada 1 Januari	1,463,835	1,471,298
Tambahan dalam tahun	-	-
	1,463,835	1,471,298
Tolak: Pindahan ke akaun modal syer akan ditebus	(2,795)	(7,463)
Baki pada 31 Disember	1,461,040	1,463,835
Modal syer dan syer bonus	2,459,292	2,499,812

Surat pekeliling untuk mengesahkan baki modal ahli tidak diedarkan. Oleh itu, kami berpendapat jumlah modal syer yang ditunjukkan di Penyata Kedudukan Kewangan pada 31 Disember 2022 tidak dapat ditentukan.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**16. MODAL YURAN ANGGOTA**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	56,832,421	56,894,061
Tambahan dalam tahun	4,113,868	4,261,146
Tolak : Berhenti	(4,987,615)	(4,322,786)
Baki pada 31 Disember	<u>55,958,674</u>	<u>56,832,421</u>

17. AKAUN RIZAB MODAL

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 31 Disember	<u>357,052</u>	<u>357,052</u>

18. KUMPULAN WANG PENEBUSAN SYER

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	10,965	21,045
Peruntukan dalam tahun	50,000	10,000
	<u>60,965</u>	<u>31,045</u>
Tolak : Bayaran dalam tahun	(51,545)	(47,160)
Ditebus dalam tahun semasa	13,820	27,080
Baki pada 31 Disember	<u>23,240</u>	<u>10,965</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**19. KUMPULAN WANG PENEBUSAN SYER BONUS**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	80,627	78,090
Peruntukan dalam tahun	5,000	10,000
	85,627	88,090
Tolak : Bayaran dalam tahun	(2,795)	(7,463)
Baki pada 31 Disember	82,832	80,627

20. MODAL SYER AKAN DITEBUS

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	603,024	575,481
Pindahan dari modal syer anggota	54,340	54,623
	657,364	630,104
Ditebus dalam tahun semasa	(13,820)	(27,080)
Baki pada 31 Disember	643,544	603,024

21. KUMPULAN WANG RIZAB BANGUNAN

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	260,948	204,158
Peruntukan dalam tahun	196,376	71,731
	457,324	275,889
Tolak : Bayaran dalam tahun	(14,224)	(14,941)
Baki pada 31 Disember	443,100	260,948

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**22. KUMPULAN WANG BIASISWA/DERMASISWA**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	1,987,077	1,650,465
Peruntukan dalam tahun	100,000	50,000
Terimaan dalam tahun	641,400	671,812
Bayaran Balik Pendahuluan (BGSB)	-	68,000
	2,728,477	2,440,277
Tolak : Bayaran dalam tahun	(425,600)	(453,200)
Baki pada 31 Disember	2,302,877	1,987,077

23. PELBAGAI TABUNG

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Tabung Kebajikan Anggota	1,918,085	2,317,710
Tabung Khairat Hutang	4,960,673	4,906,640
	6,878,758	7,224,350

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**23. PELBAGAI TABUNG (SAMBUNGAN)**

Perincian:

TABUNG KEBAJIKAN ANGGOTA

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	2,317,710	2,897,836
Terimaan dalam tahun	921,510	965,184
Peruntukan dalam tahun	100,000	50,000
	3,339,220	3,913,020
Tolak : Bayaran dalam tahun	(1,421,135)	(1,595,310)
Baki pada 31 Disember	1,918,085	2,317,710

TABUNG KHAIRAT HUTANG

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	4,906,640	4,871,969
Terimaan dalam tahun	203,166	193,616
Peruntukan dalam tahun	50,000	20,000
	5,159,806	5,085,585
Tolak : Bayaran dalam tahun	(199,133)	(178,945)
Baki pada 31 Disember	4,960,673	4,906,640

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**24. GERAN/ BANTUAN SKM**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki awal tahun	43,661	113,834
Terimaan dalam tahun	10,000	10,000
Tolak:		
Belanja operasi	(5,225)	(50,039)
Belanja susutnilai	(16,767)	(30,134)
Baki akhir tahun	31,669	43,661

25. PEMBIAYAAN LUAR**a) Pembiayaan RM2,000,000**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2021	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	117,391	346,964
Tolak : Bayaran balik pembiayaan	(117,391)	(229,573)
	-	117,391
Bayaran balik dalam tempoh 12 bulan	-	117,391
Bayaran balik selepas tempoh 12 bulan	-	-
	-	117,391

Koperasi telah memperolehi pembiayaan daripada SKM di bawah Tabung Modal Pusingan sebanyak RM2,000,000 pada 11 Jun 2012 dengan kadar faedah sebanyak 3% setahun atas baki bulanan dengan tempoh bayaran balik selama 117 bulan mulai Oktober 2012.

Pembiayaan ini adalah bercagarkan surat kuasa bayaran balik pembiayaan melalui penerimaan dari potongan gaji melalui Biro Perkhidmatan ANGKASA.

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**25. PEMBIAYAAN LUAR (SAMBUNGAN)****b) Pinjaman RM2,000,000**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	628,710	855,009
Tolak : Bayaran balik pembiayaan	(240,258)	(226,299)
	<u>388,452</u>	<u>628,710</u>
Bayaran balik dalam tempoh 12 bulan	133,379	240,256
Bayaran balik selepas tempoh 12 bulan	255,073	388,454
	<u>388,452</u>	<u>628,710</u>

Koperasi telah memperolehi pembiayaan daripada SKM di bawah Tabung Modal Pusingan sebanyak RM2,000,000 pada 9 Jun 2014 dengan kadar faedah sebanyak 6% setahun atas baki bulanan dengan tempoh bayaran balik selama 117 bulan mulai Oktober 2014.

Pembiayaan ini adalah bercagarkan surat kuasa bayaran balik pembiayaan melalui penerimaan dari potongan gaji melalui Biro Perkhidmatan ANGKASA.

26. TABUNG PERSARAAN PEKERJA

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	285,120	247,250
Peruntukan dalam tahun	165,611	37,870
	<u>450,731</u>	<u>285,120</u>
Tolak : Bayaran dalam tahun	(52,314)	-
Baki pada 31 Disember	<u>398,417</u>	<u>285,120</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**27. KUMPULAN WANG RIZAB STATUTORI**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	8,185,632	7,959,546
Peruntukan dalam tahun	447,104	226,086
Baki pada 31 Disember	8,632,736	8,185,632

28. PEMIUTANG PERDAGANGAN DAN PELBAGAI PEMIUTANG

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022	2021	2022	2021
	RM	RM	RM	RM
<u>Pemiutang perdagangan</u>				
Bakti Guru Sdn. Bhd.	109,782	109,996	-	-
Kedai Kualiti Tayar	26,624	19,957	26,624	19,957
<u>Pelbagai pemiutang</u>				
Ganjaran juruaudit	12,985	12,985	12,985	12,985
Insuran kelompok	62,608	62,123	62,608	62,123
Lain-lain penerimaan tak dikenalpasti	21,707	21,708	21,707	21,708
Belanja elektrik hotel terakru	-	10,633	-	10,633
Bakti Guru Sdn. Bhd.	690,273	623,605	-	-
SKIM Insurans Pekerja	28,624	56,400	28,624	56,400
PEMULIH 2021				
	952,603	917,407	152,548	183,806

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**29. DEPOSIT DAN AKRUAN**

	KUMPULAN		KOPERASI	
	2022 RM	2021 RM	2022 RM	2021 RM
Deposit sewa (penyewa)	56,500	50,800	56,500	50,800
Deposit tanah Cherang Tuli	9,000	2,500	9,000	2,500
Lebihan lelongan belum tuntutan	58,733	49,012	58,733	49,012
Belanja terakru - GST	3,134	531	3,134	531
Kutipan hutang anggota BGSB belum bayar	2,252	3,992	2,252	3,992
Deposit bilik seminar hotel	1,000	1,000	1,000	1,000
Deposit rumah banglo Kg Kubang Putat	-	2,000	-	2,000
Lebihan bayaran sewa - Nayam	27	56	27	56
Deposit Tanah Bukit Merbau	1,000	6,000	1,000	6,000
Keuntungan dana belum diagihkan	48,507	24,133	48,507	24,133
<u>Dana Simpanan Khas</u>				
<u>Pelaburan Anggota:</u>				
Bakti Guru Sdn. Bhd.	-	1,000,000	-	-
	180,153	1,140,024	180,153	140,024

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022

30. AKAUN SEMENTARA ANGGOTA

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	195,280	192,457
Tambah : Tambahan dalam tahun	92,712	108,098
	287,992	300,555
Tolak : Bayaran balik	(115,035)	(105,275)
	172,957	195,280

Nota: Akaun ini dahulunya dikenali sebagai Simpanan Khas Pelaburan Anggota.

31. KUMPULAN WANG AMANAH PENDIDIKAN KOPERASI

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	56,521	55,512
Peruntukan dalam tahun	74,517	56,521
Tolak : Bayaran dalam tahun	(56,521)	(55,512)
Baki pada 31 Disember	74,517	56,521

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**32. KUMPULAN WANG AMANAH PEMBANGUNAN KOPERASI**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	28,261	27,756
Peruntukan dalam tahun	37,259	28,261
Tolak : Bayaran dalam tahun	(28,261)	(27,756)
Baki pada 31 Disember	37,259	28,261

33. DIVIDEN ATAS MODAL SYER

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	200,000	200,000
Peruntukan dalam tahun	150,000	200,000
	350,000	400,000
Dikeluarkan dalam tahun	(109,177)	(114,016)
Terlebih peruntuk (Nota 38)	(90,823)	(85,984)
Baki pada 31 Disember	150,000	200,000

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**34. PULANGAN ATAS MODAL YURAN**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	1,815,600	1,987,109
Peruntukan dalam tahun	2,000,000	1,815,600
	3,815,600	3,802,709
Dikeluarkan dalam tahun	(1,768,842)	(1,947,686)
Terlebih peruntuk (Nota 38)	(46,758)	(39,423)
Baki pada 31 Disember	2,000,000	1,815,600

35. HONORARIUM

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	50,000	50,000
Peruntukan dalam tahun	50,000	50,000
	100,000	100,000
Dikeluarkan dalam tahun	(50,000)	(50,000)
Baki pada 31 Disember	50,000	50,000

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**36. ZAKAT**

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Baki pada 1 Januari	200,000	99,666
Peruntukan dalam tahun	300,000	200,000
Terkurang peruntuk (Nota 38)	61,641	147,293
Waad	121,733	-
	683,374	446,959
Tolak : Bayaran dalam tahun	(315,964)	(246,959)
Baki pada 31 Disember	367,410	200,000

37. DANA SIMPANAN KHAS PELABURAN ANGGOTA

	KUMPULAN DAN KOPERASI	
	2022	2021
	RM	RM
Kumpulan Wang Dana Tunai	34,500	39,500
Kumpulan Wang Potongan Gaji	1,769,697	1,872,657
Kumpulan Wang Dana Hutang	75,620	81,120
	1,879,817	1,993,277

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN – 31 DISEMBER 2022**38. PELARASAN**

a) Operasi	2022	2021
	RM	RM
Jualan tanah terkurang rekod	-	(1,936)
Pemiutang terlebih rekod	-	1,496
Kerugian atas pembatalan jualan tanah	-	-
	<u>-</u>	<u>(440)</u>
b) Bukan Operasi	2022	2021
	RM	RM
Dividen terlebih peruntuk	90,823	85,984
Dividen atas yuran terlebih peruntuk	46,758	39,423
Zakat terkurang peruntuk	(61,641)	(147,293)
Pembiayaan (terkurang)/terlebih rekod	(419)	47,844
Pelarasan baki akaun	8	-
Belanja terakru projek Tegayong	-	60,739
	<u>75,529</u>	<u>86,697</u>

KOPERASI GURU MELAYU KELANTAN BERHAD

(Diperbadankan di Malaysia)

NOTA-NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2022**39. PERBELANJAAN ANGGOTA LEMBAGA**

Nama Anggota Lembaga	Elaun mesyuarat RM	Elaun telefon RM	Elaun bulanan RM	Elaun tugas luar RM	Kursus/ seminar RM	Saguhati hari raya	Jumlah RM
Tuan Hj Ab Kadir Bin Yaacob	350	550	2,750	70	-	500	4,220
Tuan Hj Mohd Razali Bin Bakar	1,300	550	2,750	280	-	500	5,380
Tuan Hj Muhmad Saupi Bin Yunus	550	550	2,750	-	-	500	4,350
Tuan Hj Che Husin Bin Che Soh	2,950	1,200	6,000	1,453	1,790	500	13,893
En Asmadi Bin Omar	3,350	1,200	-	1,748	1,890	500	8,688
En Mohd Zin Bin Halim	650	1,200	6,000	-	-	500	8,350
En Mohd Rofi Bin Mohd Zin	4,250	1,800	7,200	1,548	3,018	500	18,316
En Ismail Bin Salleh	3,500	1,200	6,000	2,100	378	500	13,678
Tuan Hj Mat Kait Bin Abdullah	3,700	1,800	7,200	2,263	2,510	500	17,973
En Mohamed Zainy Bin Mzain	2,200	1,200	6,000	620	-	500	10,520
En Salbani Bin Ishak	2,000	1,200	6,000	600	-	500	10,300
Tn Hj Zulkarnain Mohamed	3,950	1,800	7,200	1,428	877	500	15,755
En Mdzlan Bin Mamat	2,350	1,200	6,000	2,125	70	500	12,245
En Mohamad Tarmizi Dollah	2,250	1,200	6,000	725	200	500	10,875
Tn Hj Shafei Abu Bakar	2,850	1,200	6,000	3,005	480	500	14,035
Hj Ahmad Yani Bin Muhammad	850	650	3,250	140	400	-	5,290
En Wan Rosmadi Bin Wan Salleh	1,150	650	3,250	1,393	870	-	7,313
Hj Kamarudin Bin Mohamad	950	650	3,250	140	800	-	5,790
	39,150	19,800	87,600	19,638	13,283	7,500	186,971

No. Pendaftaran : 1382